

القاهرة في ١ يونيو ٢٠٢٦

السادة ادارة الافصاح بالبورصة المصرية

تحية طيبة وبعد ،،،،،

مرفق طيه ملخص قرارات مجلس الادارة والتي تم انعقاده بتاريخ ٢٠٢٦/٠٦/١ .

ولكم جزيل الشكر،،

مدير علاقات المستثمرين

K. Daadur



Date: 1, 6, 202٦ The Egyptian Stock Exchange Disclosure Sector Greetings,	التاريخ : ٢٠٢٦ / ٦ / ١ الساده/ البورصة المصرية إدارة الإفصاح تحية طيبة وبعد ،،
Kindly be informed that the Tenth of Ramadan for Pharmaceutical Industries and Diagnostic Reagents (Rameda)' Board of Directors Convened on Monday dated 1 / 6 / 2026 and approved the following decisions:	نحيط سيادتكم علما بقرارات مجلس إدارة شركة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية والمستحضرات التشخيصية (راميدا) المنعقد يوم الاثنين الموافق ٢٠٢٦ / ٦ / ١
1- It was unanimously resolved to appoint Mr. Sherif Ahmed Mohamed El Akhdar, representing LVP Pharma, as the Non-Executive Chairman of the Board of Directors of Tenth of Ramadan for Pharmaceutical Industries and Diagnostic Reagents (Rameda).	١- الموافقة بالأجماع علي تعيين السيد / شريف أحمد محمد السيد الأخضر ممثلا عن شركة LVP Pharma رئيسا غير تنفيذي لمجلس إدارة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية والمستحضرات التشخيصية (راميدا) .
2- It was unanimously resolved to maintain the existing signing authorities and powers of signature without any change.	٢- الموافقة بالأجماع في الأبقاء علي صلاحيات التوقيع كما هي دون تغيير .

Head of M&A and Investor Relations

Khaled Daader

K. Daader

